
Z á p i s č. 4/2009 
ze 4. zasedání vedení sekce OB, které se konalo dne 6. 6. 2009 v Zálesí 

 

Přítomni:  Petr Klimpl, Libor Slezák, Jindřich Kořínek, Zdeněk Zuzánek, David Aleš 
  Kristýna Skyvová, Jan Fátor (na bod mapy) 
   
Jednání řídil předseda sekce OB P. Klimpl 
 

Program:  1. Aktuální informace       
2. Kontrola úkolů       
3. Příprava reprezentace na sezónu 2009, kalendář závodů 2010 
4. Průběh soutěžní sezóny 2009 
5. Dotace na SCM – komise talentované mládeže 
6. Informace KROB 
7. Informace metodické komise 
8. Vyjasnění vztahu soutěží ČSOB a mapového klíče (měřítka, atd.) 
9. Různé  
  

1/4  Aktuální informace 
a) Informace z jednání P ČSOB v dubnu a květnu (viz zápisy na www ČSOB) 
b) Povýšení peněz na reprezentaci OB 
c) Stav přípravy stanov svazu 
d) Anketa k novému logu svazu 

 
2/4 Kontrola plnění úkolů 

Všechny úkoly byly splněny 
 
3/4 Příprava české seniorské a juniorské reprezentace na rok 2009 

Předseda komise reprezentace Zdeněk Zuzanek přednesl informaci o přípravě české seniorské a 
juniorské reprezentace OB. Příprava probíhá podle schváleného plánu přípravy. Proběhla nominace 
družstva pro MS, dnes a zítra probíhá nominace na MSJ 2009. 
Vedení sekce OB: 
a) Bere na vědomí informace o přípravě reprezentace OB v roce 2009. 
b) Ukládá připravit řešení vedení juniorské reprezentace od příští sezóny. 

T: 30. 6. 2009   O: Zuzánek 
 
4/4 Kontrola přípravy soutěžní sezóny 2009, kalendář závodů 2010 

Předseda SK Petr Klimpl informoval o dosavadním průběhu soutěžní sezóny OB 2009. Dále informoval 
o výsledcích 3. kola výběrového řízení (proběhlo per rollam) a o vypsání 4. kola výběrového řízení. 
Vedení sekce OB: 
a) Bere na vědomí informaci o průběhu o-sezony 2009  
b) Schvaluje výsledky 3. kola výběrového řízení na pořadatele závodů na pořadatele závodů ČSOB 

v roce 2010 
c) Bere na vědomí vypsání 4. kola výběrového řízení na pořadatele závodů na pořadatele závodů 

ČSOB v roce 2010 
 
5/4 Dotace na SCM – komise talentované mládeže 
 Předsedkyně KTM Zdenka Králová zaslal písemný materiál, který doplnil člen komise Libor Slezák, 

týkající se přidělení dotací SCM, které nedostaly příspěvek od Nadace OB, tj. Ještědské oblasti a Praze. 
Komise navrhuje tento příspěvek nepřidělit. Po diskuzi a vyjasnění důvodů bylo přijato níže uvedené 
usnesení. 
Vedení sekce OB: 
a) Navrhuje přidělit SCM Praha z prostředků ČSOB dotaci na rok 2009 ve výši 17 tis. Kč a SCM 

Ještědská oblast ve výši 13 tis. Kč. 



 
6/4 Informace KROB 

Předsedkyně KROB Kristýna Skyvová OB vyhodnotila průběh Přeboru škol včetně celostátního finále 
(velmi dobrý průběh finále, krajská finále byla ve všech krajích), podala informaci o jednání s AŠSK 
o školení instruktor OB, informovala o průběhu projektu výukové mapy. Dále se hovořilo o možné 
celorepublikové akci v říjnu Den (týden) s OB.  
Vedení sekce OB: 
a) Bere na vědomí informace komise rozvoje OB o průběhu Přeboru škol 2008/2009, o  jednání s AŠSK 

o školení instruktor OB a o  průběhu projektu výukové mapy. 
b) Ukládá připravit zásady a podmínky celorepublikové akce Den (týden) s OB v říjnu. 

T: 30. 6. 2009   O: Skyvová 
 
7/4 Informace metodické komise 

 Předseda metodické komise David Aleš informoval o přípravě metodického dopisu o sprintu, o přípravě 
podzimního semináře trenérů a rozhodčích, do metodické komise byl doplněn Filip Stárek. Libor Slezák 
informoval o přípravě semináře pro trenéry mládeže, který bude v říjnu v Luhačovicích. 
Vedení sekce OB: 
a) Bere na vědomí informace metodické komise o přípravě metodického dopisu o sprintu a o přípravě 

podzimního semináře trenérů a rozhodčích.  
b) Schvaluje členem metodické komise sekce OB Filipa Stárka.  

 
8/4 Vyjasnění vztahu soutěží ČSOB a mapového klíče (měřítka, atd.) 

Za účasti člena mapové rady Jana Fátora byla diskutována problematika dodržování předepsaných 
měřítek, ekvidistance a značek mapového klíče v závodech celostátních soutěží ČSOB, v oblastních a 
vícedenních závodech. Vedení sekce potvrdilo předchozí názor, že je nutno dodržovat mapový klíč 
v oblasti měřítek (sprint – 1:4000 resp. 1:5000, KT – 1:10000, klasika – 1:15000, na oblastních 
závodech a vícedenních může být 1:10000), stejné platí pro ekvidistanci. Výjimky povoluje příslušná 
soutěžní komise na základě vyjádření MR ČSOB. 

 
10/3 Různé 

a) Předseda sekce OB Petr Klimpl informoval o jednání s Mirkem Chmelařem o přípravě registrace on 
line a o jednotném přihláškovém systému – nasazení se očekává od příští o-sezóny. 

 
 
 

 
Zapsal: Petr Klimpl, předseda sekce OB 
Pardubice 7. 6. 2009 


